
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll extra styrelsemöte 

Tid: 22-02-02 kl. 18:00-18:45  

Plats: Digitalt via länk 

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) 

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com) 

 

Övriga: 

Stefan Sandberg 

Elin Kindslätt 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Sekreterare  

 Sara är sekreterare. 

3. Val av justeringsman 
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Styrelsen beslutar att välja  Per Böe till justeringsman. 

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar godkänna dagordningen 

5. Fartsänkande åtgärder i området.  

Det av arbetsgruppen på årsmötet inlämnade förslaget diskuterades och styrelsen 

önskar nu ett tydligare underlag med specificerade offerter (med bland annat 

etableringskostnader). Styrelsen önskar se de olika offerterna som inkommit. Vad 

kostar de olika delarna samt ritningar. Vad ingår exakt i prisförslagen.   

• Styrelsen samt arbetsgruppen går igenom tidigare dokument. 

• Asfalt var billigast. Betong var dyrare. Vilket är bäst? 

• Arbetsgruppen ska kolla med fler firmor. Tar fram tydliga ritningar samt 

kostnadsförslag. 

• Blinkande ljus finns på övergångsställen på andra ställen, skulle detta vara bra 

för Sundsstrand? 

• Jämföra Bender, NCC och Scanska, ev någon mindre firma också. 

Om vi nu inte får ner farten på våra vägbanor hur kan vi då minska riskerna som är 

vid övergångarna. Arbetsgruppen ska även titta på hur vi kan få ner farten på våra 

cyklande barn/vuxna vid övergångarna. 

• Byglar på cykelbanan? 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande/sekreterare____________________ 

Per Böe Justeringsman  ___________________ 

 

 

 

 


